
 

Verslag College van Bestuur 
Datum 18-04-2023 

Tijd 10:15 - 11:30 

Locatie WBH01A17 

Aanwezig Jopie Nooren (voorzitter), Geleyn Meijer, Hanneke Reuling, Maaike Lürsen, 
Jolieke Timmermans en Peter van Achteren (verslag).  
Afwezig met kennisgeving: Nataša Krivokuća 

   

1 
 

 Opening 
Nooren opent de vergadering om 10:30 uur. De agenda wordt vastgesteld 
waarbij agendapunt 7.2.2. van de agenda wordt gehaald. 

 
2 
 

 Verslag collegevergadering + actielijst 
Met enkele tekstuele aanscherpingen wordt het CvB-verslag d.d. 11 april 
2023 vastgesteld. De actielijst is door de leden geactualiseerd.  
 

3  Besluiten 

3.1 
 

 Kader Risicomanagement HvA 

Reuling introduceert het voorliggende beleidsdocument en geeft aan dat 
het een kader omvat voor de omgang met risico’s; het is een kapstok en 
werkwijze waarmee verdere uitwerking binnen eenheden kan 
plaatsvinden waarbij t.b.v. van die implementatie ook ruimte wordt 
geboden aan verschillen (context e.d.). 
 
De inhoud wordt door het CvB herkend en onderschreven al wordt er ook 
ruimte gezien om in de focus van dit beleid en in de tone of voice meer 
gebalanceerd aandacht te hebben voor zowel kansen als risico’s. 
Daarnaast acht het CvB in het verdere proces noodzakelijk om de 
implementatie breder in te richten dan enkel via de voorgestelde 
controllers-lijn. Gevraagd wordt om – in lijn met de grotere groep 
relevante actoren die benoemd worden – het implementatieplan te 
verbreden en inhoudelijk te versterken: ‘op welke wijze stellen we 
eenheden in staat met de kaders en uitgangspunten te werken?’. De 
Secretaris HvA neemt deze opdracht mee en zal in afstemming met de 
opstellers en de secretarisketen een voorstel naar het CvB brengen voor 
nadere implementatie. [ACTIE]  
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Dit gezegd, besluit het CvB het Kader Risicomanagement HvA vast te 
stellen. 
 

3.2 
 

 Instellen bijzonder lectoraat en benoeming bijzonder lector: Fashion 
Design & Identity (FDMCI) 

Het CvB besluit: 

- het bijzonder lectoraat 'Fashion Design and Identity' per 1 mei 2023 
voor de duur van 4 jaar in te stellen. 
- dr. José Teunissen per 1 mei 2023 voor de duur van 4 jaar te benoemen 
tot bijzonder lector 'Fashion Design and Identity', voor 0,2 fte. 

 
3.3 
 

 Differentiëren in studieadviezen binnen één croho 

Het CvB besluit dat (opleidings)varianten binnen één croho verschillende 
soorten studieadviezen (met eventueel bijbehorende verschillende 
normen) mogen uitbrengen. En dat deeltijdvarianten het BSA op een later 
tijdstip mogen uitbrengen. 
 

3.4 
 

 Verduurzaming buurtcampussen 

Het CvB constateert dat er veel en goed werk is verzet om tot 
verduurzaming van de Buurtcampussen te komen. De voorgelegde 
besluittekst is inhoudelijk akkoord, maar wordt vanuit het oogpunt van 
zorgvuldigheid aangehouden om komende vergadering (of die erna) 
opnieuw te verwelkomen. Het CvB verzoekt om die periode te gebruiken 
om tot definitieve besluitstukken (nota besluitvorming en onderliggende 
stukken) te komen waarin de gemaakte keuzes consistent verwerkt zijn. 
Met andere woorden: na de (beleids)ontwikkelfase waarin verschillende 
opties voorlagen, ziet het CvB nu graag als uitkomst een integraal, 
opgeschoond plan. Het gaat dan onder meer om de definitieve 
verankering van keuzes gemaakt t.a.v. het financieringsscenario en de 
governance structuur (rol OBA e.a.). 

 

Voorts ziet het CvB graag een duurzame P&C-cyclus in de stukken 
verwerkt die het mogelijk maakt om in het CBO periodiek het gesprek te 
voeren over de voortgang. De SLA-(diensten)cyclus kan daarbij al 
inspiratie dienen. Voorts stelt het CvB voor om de (bredere) evaluatie niet 
te koppelen aan de IP-periode om recht te doen aan het verduurzaamde 
karakter van de Buurtcampussen. 

 
3.5 
 

 Benoeming College van Beroep voor de Examens (CBE), de 
Geschillenadviescommissie (GAC) en de Klachtencommissie Ongewenst 
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Gedrag (KOG) 
Het CvB besluit: 

- mevrouw N. del Prado te herbenoemen als plaatsvervangend 
studentlid van de GAC met ingang van 1 april 2023 voor de termijn 
van twee jaar; 

- de heer Q. van Opzeeland te benoemen als studentlid van het CBE 
met ingang van 1 mei 2023 voor de termijn van twee jaar; 

- mevrouw mr. F. Moespot te benoemen als plaatsvervangend 
medewerkerslid van de GAC met ingang van 1 mei 2023 voor de 
termijn van drie jaar; 

- de heer mr. dr. M. Harreman te benoemen als plaatsvervangend lid 
van de KOG voor de termijn van twee jaar. 

 

4  Bespreken 

4.1 
 

 Uitkomsten bevindingen peerreviews MTR en Accreditatietrajecten 
Meijer licht de notitie toe en geeft aan dat hiermee stilgestaan wordt bij 
een trend die zichtbaar wordt uit midtermreviews en accreditatietrajecten 
van de afgelopen periode. De stafafdeling O&O constateert dat de 
beoordeling van standaard 4 (van het accreditatiekader) vaker dan 
voorheen problemen oplevert daar waar het gaat om de beoordeling van 
eindwerken. Het zichtbaar maken van (aantoonbaar en transparant) van 
de kwaliteit van de gegeven beoordeling door examinatoren is een 
uitdaging specifiek gezien de beweging naar meer formatieve, 
programmatische toetsing. Meijer geeft aan een actielijn te willen 
opzetten om deze aandachtspunten op te pakken. 
 
Deze lijn wordt door het CvB gesteund, maar wordt nog onvoldoende in 
de voorgelegde stukken tot uiting gebracht. Dientengevolge neemt het 
CvB kennis van de geconstateerde trend en uitdaging en verzoekt O&O – 
in afstemming met relevante actoren - tot het opstellen van een actieplan 
waarin oplossingen worden geboden voor de aandachtspunten 
(uitvoering en borging beoordelingen) op basis van de probleemanalyse. 
Daarbij verzoekt het CvB ook good practices te betrekken. Het CvB 
verwelkomt dit actieplan graag terug op haar agenda om dit ook met de 
decanen te kunnen bespreken. [ACTIE] 
 

5 
 

 Mededelingen 

- Op 11 april heeft Nooren deelgenomen aan de Raad van Bestuur i.o. 
LLO Katalysator waar is gesproken over: de kwartiermakers voortgang 
opstart LSP, bruidsschat, voortgang regeleingen BS2 en BS3 

- Op 11 april heeft Nooren deelgenomen aan een extra bestuurlijk 
overleg van de VH waar is gesproken over: vragen op korte en lange 
termijn, waarneming portefeuilles Luc Verburgh, profiel en verkiezing 
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opvolgers Luc Verburgh en Jan Bogerd, terugkoppeling Algemene 
Vergadering 14 april. 

- Op 11 april heeft Meijer deelgenomen aan een overleg tussen de 
rector, decanen, directeuren en managers CoE's waar de jaarplannen 
Centers of Expertise zijn besproken. 

- Op 11 april heeft Meijer deelgenomen aan een bestuurlijk overleg 
over aansluiting onderwijs arbeidsmarkt 2023 van de VH. 

- Op 12 april heeft Nooren deelgenomen aan de Taskforce project 
Webvernieuwing waar is gesproken over de werkzaamheden in april, 
de stand van zaken van het project webvernieuwing, de 
projectbezetting, de stand van zaken van technische en functionele 
randvoorwaarden, communicatie en vooruitblik op de onderwerpen 
die spelen in mei. 

- Op 12 april heeft Nooren een werkbezoek gebracht aan de HvA 
locatie Hilversum. Het bezoek bestond uit: programma LLO, regionale 
samenwerkingen, regionale campussen, FastSwitch en 
toekomstplannen regionale samenwerking in relatie tot NGF. 

- Op 13 april heeft Nooren deelgenomen aan een Consultatie 
branchecode goed bestuur HBO. In oktober 2022 is in de Algemene 
Vergadering van de VH afgesproken dat een werkgroep aan de slag 
zou gaan met het actualiseren van de branchecode goed bestuur, op 
basis van het eerdere evaluatierapport van de commissie Schnabel. De 
werkgroep wil komen tot een breed gedragen branchecode en hecht 
aan een transparant proces en input vanuit de sector. Vandaar deze 
online consultatieronde onder bestuurders in het hbo. 

- Op 14 april heeft Meijer deelgenomen aan European Universities 
Roundtable: a recipe for transformative change for higher education 
providers. Het forum heeft als doel om vertegenwoordigers van 
Europese HO-instellingen samen te brengen om actuele trends en 
oplossingen rond transformatieve veranderingen met elkaar uit te 
wisselen. 

- Op 17 april heeft Nooren overlegd met Van Praag (VU) en Ten Dam 
(UvA) in het drievoorzittersoverleg HvA-VU-UvA.  

- Op 17 april heeft Nooren deelgenomen aan een extra BO 
Lerarenopleidingen waar is gesproken over: bestuursakkoord 
flexibilisering lerarenopleidingen, uitwerking bestuurlijke heisessies 
n.a.v. adviesrapport Van Vroonhoven in de bredere werkagenda van 
het Onderwijsakkoord. 

- Op 17 april heeft Meijer deelgenomen aan het volgteam 
Kwaliteitsafspraken waar is gesproken over: hogeschoolbrede 
programma's. 

- Op 14 april heeft Nooren deelgenomen aan een onderling overleg 
positionering HBO tussen de HU, HAN, Hanze en de HvA.  
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Vereniging Hogescholen: 
- Op 11 april heeft Reuling deelgenomen aan de BC Onderwijs waar is 

gesproken over: ontwikkelingen met betrekking tot het Honours 
onderwijs, voortgang invoering instellingsaccreditatie, ontwikkeling 
medezeggenschap studenten. 

- Op 14 april heeft Nooren deelgenomen aan de Algemene leden 
vergadering van de VH waar gesproken is over: actualiteiten, 
richtsnoer intellectueel eigendom instelling - medewerker, herziening 
bekostiging, lerarenopleidingen en verenigingszaken. 

- Op 14 april heeft Nooren deelgenomen aan de Focusgroep IV i.h.k.v. 
de VH-verenigingsdag waar is gesproken over: kennisveiligheid, 
cybersecurity, sociale veiligheid. 

- Op 14 april heeft Nooren deelgenomen aan de Focusgroep LLO waar 
is gesproken over: voortgang LLO Katalysator, toekomstverkenning 
LLO, verheldering notitie Helderheid met spelregels publiek - privaat, 
bestuurlijk initiatief FastSwitch. 

- Op 14 april heeft Nooren deelgenomen aan de Stuurgroepvergadering 
IV-HO waar is gesproken over: voortgang subsidie IV-HO, 
voortgangsrapportage 2021-2022, actualiteiten, monitor sociale 
veiligheid. 

- Op 14 april heeft Reuling deelgenomen aan de Bestuurscommissie 
bekostiging waar is gesproken over: herziening bekostigingsstelsel, 
digitalisering en Npuls, notitie Helderheid. 

- Op 14 april heeft Meijer deelgenomen aan de Bestuurscommissie 
Internationalisering waar is gesproken over: verschillende updates 
over lopende zaken, instroom beperkende maatregelen. 

- Op 14 april heeft Meijer deelgenomen aan de Bestuurscommissie 
Onderzoek waar is gesproken over impactpaper, evaluatie 
Verenigingskader Centre of Expertise, inhoudelijke sessie: 
Projectmanagement van onderzoek. 

   

6  Bestuurlijke overleggen 

6.1  Interne overleggen 

6.1.1 
 

 Auditcommissie RvT d.d. 19 april 
Geen opmerkingen. 

6.1.2 
 

 CBO d.d. 20 april 
Geen opmerkingen. 

6.1.3 
 

 Governance & Remuneratie commissie RvT d.d. 20 april 
Geen opmerkingen. 

6.1.4 
 

 Raad van Toezicht d.d. 24 april 
Geen opmerkingen. 

6.1.5 
 

 Onderwijs- en Onderzoeksraad d.d. 24 april 
Geen opmerkingen. 
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6.2  Externe overleggen 

6.2.1 
 

 Bestuurlijk Overleg R6 d.d. 18 april 
Geen opmerkingen. 

   

7 
 

 Uitnodigingenlijst 
De collegeleden geven aan dat het Scholingsweekend voor nu ‘op groen’ 
mag, tegen die tijd zal bekeken worden wie van de leden aanschuift.   
 

8 
 

 Rondvraag 
Bij de rondvraag vraagt Reuling of de mailing naar externen over het 
rapport Besturing en Ondersteuning al verzonden is. Ter tafel wordt 
aangegeven dat deze gelijktijdig met de bijeenkomst van vandaag wordt 
verstuurd. 
 
Nooren vraagt Reuling contact te hebben met enkele CMR-
vertegenwoordigers (D&I) die aanvullend geïnformeerd willen worden 
over een aanstelling.  
 

10  TKN 

10.1 
 

 TKN: timetable HvA 
 

 


